
PROTOKOLL nr 5

vid sammanträde den den 13/2 1980 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på 
Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Harry Holmberg, 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin
Kaj Alm, 
Åke Sand, 
Lennart Öberg

Förhindrade: Suzanne Dettner/Mathiasson 
Sture Danielsson, 
Rolf Theblin, 
Gustaf Douglas.

På kallelse hade från ishockeystyrelsen 
infunnit sig:

Bengt Broberg (tillika ÖS) 
Hans Swedberg, 
Bertil Petersson.

§ 44: Dagordning:

Godkändes av sekreteraren uppgjort förslag till dag
ordning.

§ 45: Ishockey-ekonomi:

På föredragning av Bengt Broberg och Hans Swedberg 
hade sammanträdet bara att konstatera ett dåligt ekonomiskt 
utfall av verksamheten. Jämfört med säsongen året innnan före
låg merkostnader med 300.000 kr. för bl.a. spelare och 
material.

Samtliga kostnader, förslag till budget etc. verifieras 
till protokollet av sektionens bilagor.

Då alltjämt en del av säsongverksamheten återstår och möj
ligheten att nå ett ekonomiskt givande slutspel inte är helt 
utesluten fanns för dagen anledning att endast diskutera hur 
kortsiktiga skulder skulle kunna regleras. Väsentliga poster 
utgöres av källskatt med kr. 500.000:- planhyror till Stockholms 
kommun med kr. 300.000:- och avgifter till Svenska Ishockey
förbundet med kr. 300.000:-

Sektionsstyrelsens förslag till avveckling av fordringarna 
bifogas detta protokoll.

§ 46: Krismöte med fotboll/ishockey:

Beslöts att ÖS skall möta fotbolls- och ishockeyparter
nas ekonomigrupper i ett gemensamt sammanträde vid en tidpunkt, 
då överbliken kring slutspel och ev. proffsköp av svenske
spelare i anslutning till OS i Lage Placid kan ge säkrare be
dömningsmöjligheter av dagens osäkra situation. Sammanträdet 
fastställdes till den 10/3 kl. 18.00.

(forts.)
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§ 47: Avveckling av bilar:

Diskuterades förslag kring ishockeysektionens bilpark, vilken 
i dagens läge belastade sektionen med kr. 700.000:-. Harry Holm
berg rekommenderade en avveckling av modell fotbollssektionen men 
accepterade i likhet med sammanträdet i övrigt, att Hans Swed
berg först ordnar så att mera "utomstående" personers innehav av 
DIF-bilar regleras. Härefter återkommer ärendet för behandling.

På förtroenderådet skall i övrigt just bilärenden av denna 
typ tas upp för överläggningar. Utsågs Holmberg och Åke Sand att 
jämte Einar likberg göra en utredning om lämpligaste sätt att 
inneha Djurgårds-bil..

§ 48: Lotteriärenden:
På förslag av Lennart Öberg beslöts ansöka om tillstånd att 

anordna ett varuhuslotteri för kr. 15.000:- och att undersöka 
förutsättningarna för ett kalenderlotteri att säljas av respektive 
sektionen.

§ 49: Godkänt protokoll:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 4 av den 29/1, vilket godkändes 

i föreliggande skick.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


